
      

                    „Un oraș curat, ordonat, verde și  frumos, 

                                     ca o floare”  

          Decizia mea este glasul comunității și nu o Directivă a formațiunilor politice. 
Fiind Candidat Independent, mă bazez doar pe Dumnezeu, pe comunitate, pe  
echipa mea și pe mine.   

          Credința, iubirea, respectul, onoarea și nu în ultimul rând – cinstea obrazului, 
sunt atributele care m-au determinat să candidez pentru funcția onorantă de Primar 
al cetățenilor din Municipiul Bacău. 

          Bacăul pentru mine are o semnificație profundă, fiind locul unde mi- am 
desăvârșit o etapă importantă a existenței mele ca actor profesionist, ca om și ca 
manager. Aici am realizat, ca manager, proiecte culturale pentru toate categoriile de 
vârstă și categoriile sociale (Bilet în așteptare, Gala Star, Angela Gheorghiu, etc). 
Din motive de marginalizare financiara, neâncredere a ordonatorului de credite și 
apărând această oportunitate de a fi manager la Teatrul Excelsior București ( unde 
am realizat mare parte din proiectele pe care îmi doream să le fac la Bacău), am 
decis să plec. Dar asta nu înseamnă că am uitat de unde am plecat și nu am uitat că 
aici, la Bacău, am prins rădăcini puternice și m-am legat sufletește de băcăuani.  De 
aceea am decis să mă intorc și să-mi pun în slujba băcăuanilor toată experiența mea 
de viață, experiența în domeniul comunicării și experiența managerială.  
         Consider că prin experiența mea de manager, prin experiența de viață și cu 
dorința băcăuanilor de a trăi într-un oraș curat,ordonat,verde și frumos, vom putea 
relansa Bacăul și să-l transformăm într-un oraș puternic din punct de vedere social, 
economic, cultural și antreprenorial. 

          Un Cetățean Primar are obligația de a previziona și de a găsi soluțiile cele 
mai optime, în  așa fel încât orice creștere de taxe și impozite, impuse prin lege , să 
nu afecteze confortul, nevoile, dorințele comunității pe care o conduce.  

         Nu înțeleg mentalitatea  partidelor. Promovează doctrina de partid de parcă ei 
ar locui în alt oraș și nu îi interesează ce se întîmplă în orașul lor, în comunitatea 
lor. 
         Mare parte, dacă nu chiar toți contracandidații mei, au fost ori primari ori 
consilieri locali. ȘI?  
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         Niciunul dintre ei nu vorbește despre cetățean, despre confortul cetățeanului. 
Toți nu fac altceva,decât să hulească vechea administrație. Uită că și ei au făcut 
parte din acea administrație și s-au mulțumit doar să critice, fără a veni cu soluții. 

                     Campaniile au intrat în zona  Stereotipiei  utopice. 
  
         Promisiuni făcute doar pentru a fi aleși, dar fără nici un viitor.  
         Se laudă cu realizările făcute de parcă nu ar fi fost în sarcina lor să facă acele 
investiții. 
         De ce toate aceste investiții se fac în anul electoral? Trei ani ce au făcut? 
         Doar asfalt, borduri, etc. de parcă în asta ar consta confortul ideal și normal al 
cetățeanului  
         Câți dintre candidații actuali s-au gândit să aducă serviciile către populație?  
         Câți dintre ei s-au gândit că un om bătrân sau o familie cu copii mici, trebuie 
în miez de noapte să meargă pâna la spital pentru o injecție?  
         Oare este atât de greu să oferi minimum de confort cetațenilor care au crezut 
în tine și te-au votat?  
         Oare, cât vom mai accepta acest fel de a ni se baga degetul în ochi, așa cum se 
spune în popor?  
         Oare, odată cu dorința de a candida nu ești conștient că renunți la confortul 
tău și te pui în slujba mea? A cetățeanului? Sau au impresia că odată alesi, eu nu 
mai merit atenția pe care mi-o oferă când îmi cer votul? 
          Cetățeanul are nevoie de spațiu de relaxare, de cultură, de sport, de sănătate, 
divertisment, de orice îi poate bucura și lumina sufletul.  
  
                                 Chiar ne lăsam mințiți la fiecare 4 ani? 

           Unde este onoarea, iubirea, credința, respectul față de oameni, educația și 
cinstea obrazului?  
                                   A venit timpul să nu ne mai lăsăm mințiți. 
  
           Știu că va fi o luptă foarte grea pentru mine și echipa mea. Va trebui să ne 
luptăm cu un întreg sistem de campanie. Partide mai mari sau mai mici care au o 
întreagă infrastructură de campanie.  
          Dar vom lupta! Vom lupta! și cu ajutorul, dragostea, puterea și credința 
băcăuanilor Vom învinge!  
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          Știm foarte bine că orice creștere de salarii sau pensii, vine la pachet cu 
scumpiri. Orice taxă impusă de la București, atrage măriri de prețuri și perturbarea 
confortului cetățeanului.  

          Important este ca un bun gospodar, primarul, să prevadă și să prevină aceste 
decalaje care se vor vedea în bugetul și confortul familiei.  
          Important este să-ți consolidezi o echipă de profesioniști care să absoarbă și 
să implementeze 100% fondurile europene atât pentru dezvoltare urbanistică, cât și 
socială, turistică, infrastructură. Astfel bugetul local va fi degrevat de aceste 
cheltuieli, iar bani economisiți vor putea fi direcționați spre confortul cetățeanului. 

                         A venit (mpul să gândim că   “Azi, e Mâine!” 

             Plecând de la aceste motto, programul meu de campanie  este structurat ca 
răspuns la întrebările existențiale ale cetățenilor băcăuani:   

                           CE?  DE CE?  CUM?  și  PENTRU CE? 

1. CE vrem NOI cetățenii?  

a. Vrem în primul rând siguranță și confort 

b. Vrem să plătim taxe mai mici 

c. Vrem să fim respectați 

d. Vrem să se țină cont de părerea noastră atunci când se fac investiții 

e. Vrem Inves)ții bazate/gândite pe mul)funcționalitate 

f. Vrem să avem acces mult mai ușor la serviciile publice 

g. Vrem să avem un oraș curat și frumos 

h. Vrem să avem un oraș cultural 

i. Vrem un oraș ordonat, verde și frumos 

j. Vrem să avem învătământ performant și de calitate 

k. Vrem să avem servicii medicale de calitate și performante 

l. Vrem să avem transport public de calitate 
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m.Vrem să putem cumpăra alimente sănătoase 

n. Vrem parcuri în care să ne relaxăm, nu să ne fie teamă că noi sau copiii 
noștri ne putem accidenta 

o. Vrem să putem să ne mândrim cu orașul nostru din punct de vedere 
urbanistic, cultural, social 

p. Vrem instituții care să aibă grijă de persoanele cu nevoi speciale. Și ei fac 
parte din comunitatea noastră! 

q. Vrem să avem locuri de muncă  

r. Vrem o rată mică a abandonului școlar 

s. Vrem să avem spații de relaxare și socializare pentru persoanele vârstnice 
și tineri 

t. Vrem să avem servicii de pază care să-i protejeze pe copiii și  pe profesori  
la școală 

u. Vrem încurajarea tinerilor întreprinzători, a producției creative, a liberei 
inițiative 

v. Vrem fluidizarea traficului 

w. Vrem eficientizare serviciilor de pază și protecție civilă 

x. Vrem ca orașul nostru să fie curat, ordonat, frumos. 

2.  DE CE vrem NOI cetățenii ? 

    Pentru că trăim într-un oraș European care trebuie: 
• să creeze o piață internă pentru dezvoltare socială, economică și 

culturală 
• să creeze direcții generale necesare pentru dezvoltarea unui oraș 

european 
• să asigure cetățenilor săi accesul la nou, la eficiență și performanță 
• să asigure respectul pentru ei înșiși și pentru generațiile viitoare, puterea 

de creație și încrederea în forța lor de a reuși 
• să asigure o dezvoltare durabilă bazată pe creștere economică și pe 

stabilitatea prețurilor,  
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• să mențină o economie care să favorizeze ocuparea integrală a forței de 
muncă și progresul social, medical, cultural si antreprenorial 

• să îmbunătățească și să protejeze calitatea mediului din Bacău 
• să combată excluziunea socială, educativă și discriminarea 
• să consolideze coeziunea economică și socio-educativ-culturală  
• să respecte diversitatea culturală pentru toate categoriile de public 
• să încurajeze promovarea valorilor tradiționale 
• să promoveze creația, libera inițiativă a tinerilor 
• să creeze o uniune economică și antreprenorială în folosul Bacăului și 

implicit a băcăuanilor 

3.   CUM?      

• Băcăuanii trebuie să primeze în fața bunăstării aleșilor sau a partidului 
pe care îl reprezintă. 

• Vom construi un parc fotovoltaic care să asigure necesarul de energie 
electrică pentru toate instituțiile din subordinea primăriei și stradal.  

• Instalarea de pompe de căldură la toate instituțiile subordonate 
primăriei 

• Instalarea de panouri solare (apă caldă) la toate instituțiile subordonate 
primăriei 

• Rezolvarea acestor cheltuieli va degreva bugetul local de sume 
importante. Aceste sume vor fi folosite pentru amenajarea urbanistică a 
municipiului și în crearea de proiecte care să aducă confortul dorit de 
cetățenii bacăului. 

• Prin stimularea dialogului, a comunicării dintre cetățean și instituțiile 
publice subordinate primăriei. Un dialog al respectului reciproc. 

• Igienizarea și amenajarea spațiilor publice (străzi,parcuri, zonele din 
jurul blocurilor și ale instituțiilor) 

• Parteneriat cu asociațiile de creație (muzee, artiști plastici, teatru, 
Palatul Copiilor, licee și scoli) pentru dezvoltarea de proiecte culturale 
în toate cartierele municipiului 

• Întâlniri periodice, cu antreprenorii (mici,mijlocii și mari) pentru 
implicarea acestora în dezvoltarea urbanistică a Bacăului 

 5



• Punerea la dispoziția profesorilor (de dans, pictură, teatru,etc) a sălilor 
de sport din școli și licee pentru divertismentul tinerilor, seniorilor și 
ale altor categorii de cetățeni pentru petrecerea timpului liber 

• Organizarea de Festivaluri Naționale și Internaționale:  
- de dans clasic pentru seniori, oferindu-le astfel zona de confort, de 
socializare de care seniorii au atâta nevoie  
- de pictură și sculptură pe copacii din parcuri care prezintă pericol 
pentru cetățeni și ar trebui tăiați. Transformăm astfel acel copac într-o 
opera de artă.  

• Identificarea/ crearea de programe și proiecte care să faciliteze accesul 
copiilor la educație. 

• Implicarea seniorilor în activități sociale, culturale, educaționale, 
umanitare 

• Întărirea relațiilor cu asociațiile și organizațiile neguvernamentale 
pentru o mai bună rezolvare a problemelor asistenței sociale 

• Construirea în cartiere de spații multifuncționale. Clădiri care să 
asigure confortul agroalimentar al cetățeanului și unde să vândă doar 
producătorii autohtoni din jurul bacăului sau din țară, spații pentru 
direcția de taxe și impozite, un dispensar cu program non-stop 

• Camere video pentru monitorizare și prevenție în toate cartierele  și pe 
străzile lăturalnice 

• Iluminatul stradal în toate zonele și cartierele și nu direcționate doar pe 
stradă ci și pe trotuar 

• Ajutorarea, prin implicarea comunității civile și antreprenoriale, a 
persoanelor cu nevoi speciale 

• Organizarea, cu ajutorul seniorilor și a tinerilor, a distribuirii 
cadourilor de Crăciun și de Paște, pe tot parcursul anului. Astfel 
persoanele beneficiare ale acestor ajutoare, vor primi pe tot parcursul 
anului ajutorul - cadou din partea societății civile și antreprenoriale, 
evitându-se astfel suprasaturarea beneficiarilor doar în acele două 
perioade din an 

• Personalizarea cartierelor atât din punct de vedere arhitectural, cât și 
socio-cultural  

• Relocarea și construirea stadionului municipal 
• Întâlniri cu toți reprezentanții de cluburi sportive pentru a găsi 

împreună calea spre performanță 
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• Parteneriate cu diferite orașe ale lumii în domenii sociale, 
educaționale, medicale, antreprenoriale, sportive, culturale. 

4. PENTRU CE vrem NOI cetatenii ? 

• Pentru că Bacăul este căminul familiilor noastre. 
• Pentru că Bacăul are un potențial social, cultural, antreprenorial, geo-politic 
și geografic foarte mare.  

• Pentru că Bacăul poate deveni un pol important al Moldovei. din punct de 
vedere social, cultural, antreprenorial. Dar toate acestea nu pot fi realizate 
decât cu respect față de băcăuani, față de antreprenorii băcăuani.  

• Pentru că zona antreprenorială a Bacăului trebuie implicată în evoluția socio-
economico-culturală a comunității băcăuane.  

• Pentru că Bacăul trebuie condus și respectat, așa cum îți conduci și respecți 
propria familie. 

• Pentru că băcăuanii trebuie să decidă ce este mai bine pentru ei. 
• Pentru că băcăuanii își doresc un primar care să-i reprezinte cu onoare și care 

să le asigure confortul atât familial, social, educațional cât și cultural. 
• Pentru că Bacăul trebuie să devină un pol important în zona Moldovei, cât și 

la nivel național. 
• Pentru că băcăuanii nu trebuie să-și mai facă griji pentru ziua de mâine. 
• Pentru că  băcăuanilor le este dor de familiile plecate din țară și vor ca cei din 

diaspora să se întoarcă ACASĂ, la familiile lor. 
• Pentru că băcăuanii cred foarte mult că doar împreună putem relansa viața 

socială a Bacăului, în așa fel încât NOI  cetatenii băcăuani să fim mândri de 
orașul nostru, de antreprenorii nostri, de cultura noastră, de sportul nostru, de 
Comunitatea noastra băcăuană!  

• Pentru că doar împreună putem defini o politică de siguranță, ordine locală și 
dezvoltare durabilă în folosul comunității băcăuane. 

• Pentru că doar împreună putem deveni o comunitate- simbol, un exemplu, la 
nivel  național și internațional.  

• Pentru că doar împreună putem relansa Bacăul.  

          Avem convingerea că acest proiect de oraș va fi pe placul multor băcăuani și 
împreună îl vom realiza pe parcursul a patru ani, nu peste noapte. 
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                                        Băcăuanii vor decide dacă 

                ADRIAN GĂZDARU       este       ADEVĂRATUL GOSPODAR 
   

                                             Ce vrem NOI cetățenii? 

               VREM UN ORAȘ CURAT, ORDONAT, VERDE ȘI FRUMOS  

                                              …CA O FLOARE 
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